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DÓC  KÖZSÉG POLGÁRMESTERÉTŐL 
 6766 Dóc, Alkotmány u. 17. 
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Ikt.sz.:   90-30/2014.                        Tárgy: Beszámoló a képviselő-testület jogkörében a két ülés  

  között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb  

tárgyalásokról, a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

 

 

Dóc Község Képviselő-testülete 

 

D ó c 
 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 
I.   Lejárt határidejű határozatok végrehajtása  
 

A 28/2014.(IV.23.) Kt. határozattal elfogadásra került a 2013. évi belső ellenőrzési összefog-

laló jelentés. 
  

A 29/2014.(IV.23.) Kt. határozattal elfogadta a testület a Sándorfalvi Közös Önkormányzati 

Hivatal Alapító Okiratának módosítását. 

 

A 30/2014.(IV.23.) Kt. határozattal elfogadta a testület a támogatás megelőlegező hitel fel-

vételét LEADAER pályázat lebonyolításához. 

 
A 31/2014.(IV.23.) Kt. határozattal elfogadta a testület a Szegedi Kistérség Többcélú Társulás 

Egyesített Szociális Intézménye 2013. évi költségvetésének végrehajtását. 

 
A 32/2014.(IV.23.) Kt. határozat alapján 2014. május 12-én megtartásra került a falugyűlés. 

 
A 34/2014.(IV.23.) Kt. határozat alapján benyújtásra került a közbiztonság növelését szolgáló 

önkormányzati fejlesztések támogatásáról szóló pályázat térfigyelő kamerarendszer fejleszté-

sére. 

 
 

II.  Átruházott hatáskörben hozott intézkedés   
Átruházott hatáskörben az utolsó soros képviselő-testületi ülés óta  

– 4 fő részére önkormányzati segély 

megállapítás és kifizetés történt. 
 

 

III. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről  
 

Április 14-én az Alsóréti Hagyományőrző és Lovassport Kulturális Egyesület elnöke kéréssel 

fordult felém és a testület felé, hogy 100 e Ft összegű támogatást biztosítsunk az egyesület 

működéséhez. Április 16-án a támogatás iránti kérelem elbírálása érdekében hiánypótlást kértem.  

 

Április 28-án Sáringer Sándor úr a Karotin Kft. ügyvezetője meglátogatott hivatalomban, 

tájékoztatott az üzemben folyó munkáról.  

 
Április 30-án részt vettem a Szent Ágoston Katolikus Általános Iskola és Óvoda által rendezett 

Dr. Beretzk Péter Környezetvédelmi versenyen.  
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Ugyanezen a napon Puskás József a KKNP természet őre szemrevételezte a 016 helyrajzi számú 

úton a magánszemély gazdálkodók által elvégzett fanyesést. Ennek előzménye, hogy a gazdák 

jelezték, hogy az útra kinőtt a juharfa, a vadszilva és az akác, a bérmunkát végző nagy értékű 

mezőgazdasági gépek beszorultak. Ezen ok miatt vált szükségessé a belógó fák nyesés.  

A természet őr javaslatának megfelelően az illetékes hatóságnak levélben jeleztük a problémát.  

 
Május 1-jén megtartottuk a Majális Dóc Községért Egyesület, az Alsóréti Hagyományőrző és 

Lovassport Egyesület, valamint a MCSME Dóci csoportjával közösen.  

 
Május 7-én részt vettem a Szent Ágoston Katolikus Általános Iskola és Óvoda összevont szülői 

értekezletén, ahol az igazgató asszony tájékoztatta a szülőket az iskola jövőjéről. Az 

összejövetelen részt vett Antal Imre plébános, aki hozzászólásában kiemelte az iskola nem az 

épületből áll, hanem a gyermek, a pedagógus és a szülő kapcsolatából. Hangsúlyozta, hogy a 

család nélkül nem lehet jó oktató-nevelő munkát végezni.  

 
Május 12-én megtartásra került a falugyűlés, sajnálom, hogy nem minden képviselő vett részt. A 

meghívott szolgáltatók megtisztelték jelenlétükkel az összejövetelt.  

 
 Május 14-én megbeszélést folytattam Király Endrénével a SZKTT koordinátorával, aki 

személyesen hozta ki a beszámolót a 2013. évi szociális szolgáltatásokról. 

Ugyanezen a napon látogatást tett hivatalomban Dr. Zélity László Szeged Megyei Jogú Város 

rendőrkapitánya, valamint Herzsán Gábor a Sándorfalvi Rendőrőrs vezetője.  

Az EP választás párt delegáltjainak eskütételére került sor a nap folyamán.  

Ugyanezen a napon részt vettem a Dóc Községért Egyesület Elnökségi ülésén.  

 

Május 17-én községünkben került megtartásra a Mozgáskorlátozottak Csongrád Megyei 

Egyesületének éves rendes beszámoló küldöttközgyűlése, ahol 25 településről érkező küldöttek 

vettek részt.  

 
Május 19-én a szegedi járási építési hatóság személyesen tájékozódott a rendezvényt- kiállító tér 

megépítésének helyszínéről. Elmondták, hogy oda, ahová mi terveztük nem áll módjukban 

engedélyt adni, az nem beépíthető terület, új helyszínt ajánlottak. Az ezzel kapcsolatos eljárás 

kezdetét vette. Ugyancsak tájékoztatott arról az ügyintéző, hogy a sportcélú öltöző és szociális 

helyiségeket az általunk megjelölt helyre nem építhető fel. Új helyszínt ajánlott és elmondta azt, 

hogy a konténeres megoldás nem rossz, de azt az építést követően úgy kell kialakítani, hogy a 

faluképbe illeszkedjen, tehát be kell burkolni, és tetőt kell rá építeni.  

 
Május 21-én eskütételre került sor, a párt delegáltak részére az EP választáson való részvételhez.  

 
Május 23-án részt vettem a DKE éves közgyűlésén. Itt elmondtam azokat a felmerült gondokat, 

amelyek a sport öltöző és szociális helyiségek kialakításánál jelentkeztek. A közgyűlés 

egyhangúlag úgy döntött, hogy ebben az esetben nem kívánunk élni a létesítmény megépítésével. 

Sajnálatos, hogy a hiányzó 5,9 millió forintot a legnagyobb igyekezetünk ellenére sem tudtuk 

megszerezni.  

 
A legutóbbi testületi ülés óta több alkalommal tárgyaltam a közalkalmazott védőnővel, aki 

szeretné, ha a munkabérét számlázhatná. Így nem kerülne abból levonásra személyi jövedelemadó 

és más kötelező járulékok. Ezzel kapcsolatosan felhívtam a figyelmét arra, hogy az álláshelyet az 

önkormányzat közalkalmazotti jogviszonyra hirdette meg. Kértem, hogy vegye fel a kapcsolatot 

az Országos Egészségbiztosítási Pénztárral, annak érdekében, hogy a finanszírozást hogyan 

érintené. Információim szerint megbeszélést kezdeményez a jegyző asszonnyal, hogy átbeszéljék 

mi a teendő.  
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Határozati  javaslat 
 

Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a pol-

gármester beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két 

ülés között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb tár-

gyalásokról, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról el-

fogadja.  

 

 

D ó c, 2014. május 26. 

 

 

 

 

 Tóth  Margit  s.k. 

  polgármester 


